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Poštovani članovi, simpatizeri, mještanke i mještani 
Općine Bol. 
Netom održani lokalni izbori OO HDZ-a BOL nisu 
polučili očekivane rezultate.  
 
Doživili smo trenutnu političku realnost, to treba 
jasno i glasno kazati i izvući pouku! Prestanimo 
lagati sebe jer istina uvijek ispliva! 
 
Za naredni saziv vijeća osvojili smo jednog vijećnika. 
U utrci za načelnika/cu te općinsko vijeće od strane 
OO HDZ-a BOL u kratkom periodu nisam ipak 
dovoljno kvalitetno prezentirao naš program i sebe. 

Hvala svima onima koje smo uvjerili i koji su nam pružili podršku. Truditi ćemo se da 
Vas što kvalitetnije predstavljamo kao i one koji su odabrali druge razvojne potencijale. 
Pozivam sve da se uključe u rad skupštine, odbora i predsjedništva OO HDZ-a BOL. 
 
Netom nakon održanih izbora obratio sam se članovima odbora OO HDZ-a Bol kao i 
kandidatima za Općinsko vijeće. Sazvao sam sjednicu br. 4-05/2021 OO HDZ-a BOL 
i prezentirao sam izborne rezultate te dosadašnji rad na čelu sa mnom. Nastavno na 
isto dao sam svoj mandat predsjednika te članove predsjedništva tijelima stranke OO 
HDZ-a BOL na raspolaganje. Odbor OO HDZ-a BOL dao je podršku predsjedništvu i 
meni kao predsjedniku. Nastavljamo dosadašnji „novi“ (statutarno obvezujući!) način 
upravljanja strankom. 
 
Ovaj rezultat ne smije nas obeshrabriti, novoizabrana tijela stranke na čelu sa mnom 
u ovom kratkom periodu napravila su sve što se realno moglo – zato glavu gore! 
 
Veliko još jednom Hvala kolegama - kandidatima s liste za Općinsko vijeće. Vi ste 
početak budućnosti OO HDZ-a BOL, taj put moramo graditi dalje zajedno sa novim 
pojedincima. Moramo nastaviti okupljati, a ne rasipati! Neka iskusni daju podršku 
svojim iskustvom novima! 
 
Mišljenja sam da je krajnje vrijeme da progledamo i da se ogledamo u prijeko potrebno 
zajedništvo članova, simpatizera, da razgovaramo o stvarima, stavovima, vizijama 
koje nas spajaju ali i razdvajaju - važno je da se o problemima razgovara. Prestanimo 
više zabijati glavu u pijesak i biti oportunisti! Baza članstva mora se (će se) revidirati. 
Različita argumentirana mišljenja, neslaganja DA, ali neiskrena potpora NE! 
Neslaganje s radom OO HDZ-a BOL na lokanim izborima kroz povrede statuta ne 
smiju biti alat za pokazivanje nezadovoljstva!  
OO HDZ-a BOL mora se okrenuti sebi i prvo arhivirati odnose i prošlost na svom pragu, 
a onda sa tog praga gledati naprijed.  
 
Nove generacije trebaju biti oslobođene tereta prijašnjih odluka, suradnja… Kako? 
Kvalitetnim radom!!! Bez novih, poštivanje postojećih te kvalitetnih odluka i ljudskih 
potencijala od OO HDZ-a BOL će ostati samo nova arhiva (papir) i to je sve!  
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Podrška Općinskog odbora HDZ-a BOL obvezuje me da OO HDZ-a BOL vodim i da u 
novom sazivu vijeća branim interese Općine Bol kroz prizmu Hrvatske demokratske 
zajednice. Trudit ću se biti akter koji osigurava sigurnost i stabilnost interesa Općine 
Bol. U ovakvim trenutcima treba pokazati političku odgovornost. 
 
Nastavit ću rješavati najvažnija i ključna pitanja što se tiče rada odnosno reaktivacije 
stranačkih statutarnih načela te zastupati interese HDZ-a u novom sazivu vijeća za 
dobrobit Općine Bol. 
 
Ovim putem zahvaljujem se svim vrijednim akterima na odličnoj organizaciji lokalnih 
izbora u Općini Bol.  
 
Još preostaje završni dio, II. krug za izbor župana. Podržite našeg kandidata Blaženka 
Bobana! 
 
Novoizabranoj načelnici Katarini Marčić te njezinom timu želim uspješan i kvalitetan 
rad.  
 
Kao vijećnik ću uložiti svu svoju snagu, znanje i sposobnost da kroz rad u potpunosti 
opravdamo povjerenje koje nam je iskazano. Naš doprinos radu vijeća pružati ćemo 
argumentiranom gestom partnerstva. 
 
Hvala! 

 
 

Predsjednik OO HDZ-a općine BOL 
Ante Selak 

 


